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VODOOSKRBA NAŠA VSAKDANJA

Kaj je bilo storjenega
lani?

Dobro vemo, da smo se v pretečenem letu v naši
obfiini srečevali z različnimi problemi vodooskrbe. O
tem smo večkrat pisali tudi v našem glasilu. Naj na
kratko povzamemo kakšna dela so vse potekala?

Večje naložbe v lokalne vodne virc so bile zabele-
žene v KS Horjul, Pijava Gorica, Preserje in Želim-
lje, drugje pa so same krajevne skupnosti izvajale
lastne programe s ciljem zadostne potrebne količine
pitne vode v posameznih naseljih. Tudi sicer so si
posamezne KS začrtale v svoje in skupne programe
cilje po celovitejšem razreševanju problematike oskr-
be z zdravo pitno vodo. V lanskem letu pa je bila
vsled daljšega sušnega obdobja potrebna družbena
intervencija in sicer z oskrbo krajanov z zdravo pitno
vodo, katero je skoraj v celoti prevzela občinska
gasilska zveza preko gasilskih drultev. Vsled pravo-
časne in ačinkovite intervencije, večjih problemov z
oskrbo ni bilo.

Na področju KS Barja je bila opravljena rekon-
strukcija vodovoda Črna vas - Lipe vključno s tako-
imenovanim »klornim šokom« in 90 odstotno izvedbo
individualnih priključkov. V celoti bodo ti opravljeni
do konca februarja. tako, da bo v zadnjih dneh marca
opravljen tudi prevzem s strani Mestnega vodovoda.

Mestni vodovod z izvajalci opravlja dela v KS
Brezovica na relacijt železniška postaja-osnovna šo-
la. Ta dela sodijo v program razširitve vodooskrbe

naselja Brezovica. S tem bi se Brezovčani oskrbovali
poleg dveh lokalnih vodovodov tudi z oskrbo preko
Meslnega vodovoda. Investicijo, ki je 80 odstotno
realizirana financira Mestni vodovod, individualne
priključke financirajo krajani sami, gradnja se bo
nadaljevala v mesecu marcu.

SCT TOZD Projekt pripravlja idejno režitev vodo-
oskrbe na območju Črnega vrha, kjer so raziskave
ugotovile vodni vir, katerega izdatnost znaša 7 l na
sekundo in bo preko njega moi oskrbovati celotno
KS.

Skoraj trinajst milijonov dinarjev bo znašala lanska
investicija izgradnje dveh rezervoarjev za vodo v KS
Hoijul, ki bo končana (zunanja ureditev) v letošnjem
aprilu. Z vodovodom sedaj upravlja vodovodni od-
bor, ki si bo prizadeval izpolniti pogoje, da bi ga
prevzel Mestni vodovod.

Kljub tcmu so v tej KS 5e vedno deficilarna po-
dročja v viSinskih predelih (Šentjošt, Planina, Butaj-
novo, Samotorica, Koreno), ki nimajo razrešen vir
napajanja. Zato bo še v letošnjem letu Geološki
zavod pripravil raziskavo vodnih virov s predlogom
možnosti napajanja preko enotnega sistema za višin-
ske predele.

O problematiki oskrbe z zdravo pitno vodo je na
področju Iga potekalo lani več razprav. Žal še ni
izdelan načrt oskrbe s pitno vodo v varianti Brest
oziroma Želimaljski vršaj, ki ga je v svoj program
uvrstila skupSčina komunalne skupnosti Ijubljanskih
občin. Z ozirom na to, da se bo letos izvajal na tem
področju protram izgradnje kanalizacije, bo potreb-
no sočasno razreševati probleme s pitno vodo. Mesi-
ni vodovod v sodelovanju s kanalizacijo pripravlja
dokumentacijo, nima pa še razrešenega vprašanja
zagotovitve finančnih sredstev.

5e letos naj bi se ojačal vodovodni sistem Preserje,
Notranje gorice - Vnanje gorice, naroien je izvedbe-
ni načrt, ki bo končan 15. februarja. Kot trenutni
investitor nastopa vodovodni odbor Preserje.

V letu 1985 se je pričelo poskusno črpanje novega
vodovodnega vira Želimaljski vršaj. Celotni sistem je
Se v proučevanju, rezultati bodo znani letos. Mestni
vodovod pripravlja idejno rešitev za podroije celotne
KS Pijava gorica (pripravljena bo mescca marca).
Sicer pa KS prfpravlja razpis krajevnega samopri-
spevka tako za razreševanje problemov oskrbe z
vodo kot tudi problematike s preskrbo.

Medtem ko so v Polhovem Gradcu lani zaključili
delo iz prcjšnjega lcta in razen določenih sanacij
večjih del ni bilo, se v KS Preserje žc dalj časa
srečujejo s precejšnjimi težavami. Višinski predeli
kot so Spodnja in Gornja Brezovica so v letnem času
brez vode in krajani so prisiljeni. da se prcko dovoza
redno oskrbujejo. Lani so se v KS odločili. da z

združcnimi sredstvi kol tudi' s fizičnim delom realizi-
rajo že več let načrtovano investicijo vodovod Preser-
je - Spodnja - Gornja Brezovica. Akcija je uspela in
vodovod je usposobljen.

V pripravi je dokumentacija za gradnjo vodovoda
na Turjaku. Zavod za komunalno in stanovanjsko
gospodarstvo Grosuplje lzdeluje lokacijski načrt za
čistilno napravo Rob, ki bo končan do 31. januarja.
Po tem bo razgrnjen v KS Rob, kjer bo tudi javna
razprava. Sporazum o financiranju bo pripravljen v
mesecu februarju.

v Zelimljah je krajevna skupnost kot financer lo-
kalnega vodovoda v letu 1985 zaključila drugo fazo
izgradnje vodovodnega sistema. Sredstva so prispe-
vali Območna vodna skupnost Ljubljanica-Sava ter
krajani, letos pa naj bi bil vodovodni sistem Želimlje
zaključen.

S to problematiko se je seznanil tudi obfinski
izvršni svet, ki je smatral za primerno, da se o proble-
matiki vodovodov Rakitna pripravi obsežnejša po-
sebna informacija. Sicer pa je potrebno z vsemi pri-
stojnimi - SIS materialne proizvodnje, zlasti komu-
nalne skupnosti ljubljanskih občin storiti vse potreb-
no, da se doseže potrebna motivacija za angažiranje
krajevnih skupnosti, da s svoje strani storijo vse. da
bodo lahko pridobile ustrezen delež sredstev za reSi-
tev vodooskrbe, pri čemer je treba posebej izpostaviti
vsa dela, ki naj bi se opravljala v letošnjem tetu pa
tudi tista, katerih izvedba se lahko pričakuje do
konca tega srednjeročnega obdobja. Posebno pozor-
nost pa velja posvetiti programu vzpostavitve konč-
nega prevzema vsaj večjih vodovodov oziroma komu-
nalnih naprav s strani KS v upravljanje Mestnemu
vodovodu Ljubljana oziroma pooblaščenim uprav-
ljalcem teh naprav.

V zvezi s to razpravo so člani izvrfnega sveta
priporoiili krajevnim skupnostim. da pri izgradnji
vodovoda upoštevajo zakonska in druga določila ta-
ko, da bodo podani pogoji za prevzem. Prav tako so
podprli zagotovitev sredstev komunalne skupnosti za
izdelavo samih projektov izgradnje komunalnih na-
prav. Krajani pa bi s svojo participacijo nastopali pri
sami izgradnji.


